



Calvatis SAS distributes and produces cleaning agents and disinfectants for industry under the internationally known brand name CALGONIT. With its own production and sales branches as well as a strong network of trade partners, Calvatis SAS guarantees a professional partnership for its customers all over the world.



Calvatis SAS - that is motivated employees with competence and passion, who together make up the success of the company. Whatever we do, we want to do better than others - for this we need the best team in the industry.

To support our sales organization at Hygiene Industrial Calvatis SAS we are looking for a

Team Leader Production Chemical Industry (m/f/d) **in full-time**

Your responsibilities:

- Prepare and schedule production, organize raw and packaging materials: stock management
- Personnel responsibility: lead the production team
- Create a safe working environment and follow Calvatis safety standards.
- Creation, processing, maintenance, and control of production & quality relevant documents
- Maintain the plant equipment in cooperation with third party companies and in alignment with the production plant in Germany
- Create a yearly budget proposal for investments and maintenance.

Personal profile:

- Professional experience in a comparable position desirable, ideally in the chemical environment or in the production area
- Completed chemical or technical training
- Further qualification (e.g. state-certified technician or (m/f/d)) or junior engineer attracted by field job an advantage
- Very good knowledge of English
- Very good knowledge of MS Office
- SAP knowledge an advantage
- Independent, precise and structured way of working with a strong ability to prioritize

We offer you:

- Full-time permanent employment with an attractive and performance-related income
- A long-term employment relationship
- Promotion of your professional development through regular training and further education
- A professional working environment with flat hierarchies and short decision-making processes in a motivated and successful team

Are you looking for varied tasks in an expanding company? Let us convince you of our positive working atmosphere and create a part of our common future.

Send us your informative documents with cover letter, curriculum vitae, and references, stating the earliest possible starting date and your salary expectations, to the personnel department or by e-mail to jobs@calvatis.com.



Vous cherchez des produits variés Calvatis SAS distribue et produit des produits de nettoyage et de désinfection pour l'industrie sous la marque CALGONIT, connue dans le monde entier. Avec ses propres succursales de production et de vente ainsi qu'un solide réseau de partenaires commerciaux, Calvatis SAS garantit un partenariat professionnel à ses clients dans le monde entier.



Calvatis SAS - c'est-à-dire des employés motivés, compétents et passionnés qui, ensemble, constituent le succès de l'entreprise. Quoi que nous fassions, nous voulons faire mieux que les autres - pour cela, nous avons besoin de la meilleure équipe du secteur.

Afin de soutenir notre organisation commerciale chez Hygiene Industrial Calvatis SAS, nous recherchons un(e)

Chef d'équipe Production Industrie chimique (f/h/x) à temps plein

Vos responsabilités:

- Préparer et planifier la production, organiser les matières premières et les matériaux d'emballage: gestion des stocks
- Responsabilité du personnel : diriger l'équipe de production
- Créer un environnement de travail sûr et respecter les normes de sécurité de Calvatis
- Création, traitement, maintenance et contrôle des documents relatifs à la production et à la qualité.
- Maintenir l'équipement de l'usine en coopération avec des entreprises tierces et en alignement avec l'usine de production en Allemagne
- Créer une proposition de budget annuel pour les investissements et la maintenance

Profil personnel:

- Expérience professionnelle souhaitable dans un poste comparable, idéalement dans l'environnement chimique ou dans le domaine de la production
- Formation chimique ou technique complète
- Une qualification supplémentaire (par exemple, technicien diplômé d'État ou (m/f/d)) ou ingénieur junior attiré par un emploi sur le terrain constitue un avantage
- Très bonne connaissance de l'anglais
- Très bonne connaissance de MS Office
- Connaissance de SAP un avantage
- Travail indépendant, précis et structuré avec une forte capacité à établir des priorités.

Nous vous offrons:

- Un emploi permanent à temps plein avec un revenu attractif et lié aux performances
- Une relation de travail à long terme
- La promotion de votre développement professionnel par des formations régulières et des formations continues
- Un environnement de travail professionnel avec des hiérarchies plates et des processus de décision courts au sein d'une équipe motivée et performante.

Vous recherchez des tâches variées dans une entreprise en expansion ? Laissez-nous vous convaincre de notre atmosphère de travail positive et créer une partie de notre avenir commun.

Envoyez-nous vos documents d'information avec une lettre de motivation, un curriculum vitae et des références, en indiquant la date de début la plus proche possible et vos attentes salariales, au service du personnel ou par e-mail à jobs@calvatis.com.

*Calvatis SAS • 27 rue du Fer à Cheval • 95200 Sarcelles
Telefon: +33 1 39920560 • <http://www.calvatis.com>*